

通脹掛鈎政府債券 – 證券經紀簡報會
iBond – Briefing for securities brokers

財政司司長於2020/21年財政預算案中宣布，將再次發行通脹掛鈎零售債券 (iBond) 予本地市民。香港金融管理局正進行相關的籌備工作，此簡報會將講解證券經紀在處理申請時需注意的事宜。

The Financial Secretary announced in the 2020/21 Budget Speech the issuance of inflation-linked retail bond (iBond) to Hong Kong residents. The Hong Kong Monetary Authority is putting in place the offering. This briefing will go through matters which securities brokers should pay attention to in processing the applications.

| | |
|---|--|
| 講解事項 (Agenda) <ul style="list-style-type: none">• 發行細節 (Offering parameters)• 銷售渠道 (Sales channels)• 申請程序 (Application procedures)• 重覆申請 (Multiple applications)• 二手市場交易 (Secondary market transactions)• 聯絡 (Contacts) | |
| 時間 (Time) 2020年8月14日 (14 August 2020) | |
| 場次1 (Session 1) 粵語 (Cantonese) 4:45 pm to 5:30 p.m. | 場次 2 (Session 2) 英語 (English) 5:30 pm to 6:15 p.m. |
| 地點 (Venue) 香港金融管理局 - 中環金融街8號國際金融中心2期55樓 Hong Kong Monetary Authority - 55/F, Two IFC, 8 Finance Street, Central, Hong Kong | |

所有證券經紀，不論是否參加簡報會，都可透過香港中央結算有限公司參與iBond配售而毋須報名。證券經紀可以選擇參加簡報會、不參加簡報會但以電郵收取有關iBond的資料、或不理會此通告。

All securities brokers, irrespective of whether they join the briefings or not, are entitled to participate in iBond 2020 via HKSCC. Participation in iBond does not require registration. Securities brokers may choose to join the briefing, not join the briefing but receive information on iBond by email, or ignore this notice.

通脹掛鈎政府債券 – 證券經紀簡報會
iBond – Briefing for securities brokers

請填寫你的意向，並於2020年8月12日中午前電郵至
Please indicate your preference below and email it before 12 August 2020 noon to

lawrencecai@bochk.com & liuye@bochk.com

- 我只想以電郵收取有關iBond資料
I wish to receive information on iBond by email only
- 我想出席簡報會（請填下表）
I wish to attend the briefing (please fill in below table)

每名證券經紀最多只可以派一名代表出席。請於簡報會當天攜同附照片證明文件（即員工證）以備登記

Each securities broker may send only one representative to the briefing. Please present an identification document with photo, i.e. Staff ID card, for registration

| | |
|----------------------|---|
| 姓名 Name | |
| 職銜 Title | |
| 公司名稱 Company name | 中文： English: |
| 參與場次 Session | 粵語 (Cantonese) (4:45 p.m.) / 英語 (English) (5:30 p.m.) |
| 聯絡電話 Tel no. | |
| 電郵 Email | |

如有垂詢，請電 3982 9881 或電郵 lawrencecai@bochk.com 與聯席安排行聯絡
For enquiries, please contact the co-arrangers at Tel: 3982 9881 / lawrencecai@bochk.com